寄信緊記郵費足 派遞穩妥又迅速

你知道嗎?投寄郵件的最重要一環,就是繳付正確郵資。為確保郵件 能準時穩妥送達收件人,投寄前請確保郵件已貼上足夠郵資。 就郵資 不足的郵件,香港郵政會安排追收欠資及相關費用。

(下列的紙張數量僅供參考。實際郵費計算以郵政局內的電子磅 為準。)

本地郵費 ☑

重量不超過	信件		
30克 (重量約等於 ── + 5張普通A4紙)	\$1.70		
50克 (重量約等於 ── + 8張普通A4紙)	\$2.70		

國際郵費 😭

空郵郵件

所有目的地根據距離劃分為兩區,並按此收取航空郵件郵費。

重量不超過	信件及明信片		印刷品及小郵包	
	-8	二品	一品	
20克(重量約等於 20克(重量約等於 43張普通A4紙)	\$2.90	\$3.70	\$2.30	\$3.10
30克	\$5.50	\$6.50	\$3.80	\$5.00

平郵郵件

重量 不超過	信件及	明信片	ī	印刷品			小郵包	
	中國內地、澳門、台灣	其他	地區	中國內地、 其他地區 澳門、台灣		地區	所有地區	
	灰[] 口鳥	- □	二區	灰[] 口信	- □	二區		
20克	\$2.20	\$2.80	\$3.50	\$1.80	\$2.30	\$3.10	\$6.80	
50克	\$3.70	\$5.40	\$6.10	\$2.90	\$5.00	\$5.40	\$6.80	

提提你:

- 「印刷品」及「小郵包」的郵費只適用於海外郵件。
- 「小郵包」的包裝方法以無須拆開封口而便於檢查者為佳:可用繩捆紮,令包裝更加牢固, 但繩結應易於解開。
- 「信件」、「印刷品」及「小郵包」的體積限制(非捲軸狀):
 最大:長寬厚合計以900毫米為限·其中最大的尺度不得超逾600毫米。(重量限制:2千克)
- 有關各類郵件的郵費、包裝規格、體積及重量限制詳情,請瀏覽香港郵政網頁 (www.hongkongpost.hk)。

Sufficient Postage Ensures Effective and Timely Delivery

Do you know? It is essential to pay correct postage when posting mail. To ensure timely and effective delivery, please check that sufficient postage has been attached to the mail. Hongkong Post will arrange to surcharge mail items bearing insufficient postage.

(The number of sheets of paper below is for reference only. The actual postage should be calculated based on the weight reading shown on the electronic scale at any of our post offices.)

Inland Postage Rates

Weight not over	Letters
30g (weight approximately equivalent to + 5 sheets of ordinary A4 paper)	\$1.70
50g (weight approximately equivalent to + 8 sheets of ordinary A4 paper)	\$2.70

International Postage Rates

Air Mail

All destinations are divided into two zones by distance and charged accordingly.

Weight not over	Letters & Postcards		Printed Papers & Small Packets		
	Zone 1	Zone 2	Zone 1	Zone 2	
20g (weight approximately equivalent to + 3 sheets of ordinary A4 paper)	\$2.90	\$3.70	\$2.30	\$3.10	
30g	\$5.50	\$6.50	\$3.80	\$5.00	

Surface Mail

Weight not over		ers & cards		Printed Papers			Small Packets
	Mainland China, Macau & Taiwan		Other cories	Mainland China, Macau &	All Other Territories		All Other
			Zone 2	Taiwan	Zone 1	Zone 2	Territories
20g	\$2.20	\$2.80	\$3.50	\$1.80	\$2.30	\$3.10	\$6.80
50g	\$3.70	\$5.40	\$6.10	\$2.90	\$5.00	\$5.40	\$6.80

Points to Note:

- The postage rates for "Printed Papers" and "Small Packets" apply to overseas mail only.
- "Small Packets" must be packed in such a way that they can be easily opened for inspection without breaking the seal. The items may be tied with string in a manner that will permit them to be easily untied.
- Size limits for "Letters", "Printed Papers" and "Small Packets" (other than roll form):
 Maximum: 900 mm in length, width and depth combined; greatest dimension may not exceed 600 mm. (Maximum weight: 2kg)
- For details of postage rates, packing, size and weight limits, please visit Hongkong Post's website (www.hongkongpost.hk).

查詢

電話 : (852) 2921 2222 (一般服務查詢熱線)

傳真 : (852) 2868 0094 電郵地址: hkpo@hkpo.gov.hk

欲知郵費詳情和計算郵費,請瀏覽香港郵政網頁www.hongkongpost.hk/chi/postage/index.htm

流動應用程式:





iOS Android

Enquiries

Tel: (852) 2921 2222 (General Enquiry Hotline)

Fax : (852) 2868 0094 Email : hkpo@hkpo.gov.hk

For details and calculation of postage rates, please visit Hongkong Post's website www.hongkongpost.hk/eng/postage/index.htm

Mobile Apps:





iOS Android